
Zápisnica 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa 13. novembra 2014 

_________________________________________________________________________ 
Počet poslancov: 15 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Ďalší prítomní: 
JUDr. Jaromír Kaličiak  – primátor mesta 
Mgr. Ľudmila Svoreňová – prednostka MsÚ 
 
 
Ing. Zoltán Varga – vedúci  odd. EaMM 
Ing. Július Kovács – ved. odd. výstavby a ŽP a SR 
JUDr. Norbert Gecso – ved.  správneho oddelenia 
PhDr. Peter Fehér – vedúci odd. ŠKaŠ 
Bc. Pavel Baláž –   náčelník MsP 
Bc. Erika Szabová -  vedúca referátu ekonomiky 
 
Ing. Vincent Erdős   –  riaditeľ VPS 
PhDr. István Mázik – riaditeľ MsKS 
Ing. Mária Veliká -  riaditeľka Nezábudka n.o. 
Mgr. Attila Agócs, PhD. – riaditeľ HMF 
Mgr. Újpál Štefan –riaditeľ ZŠ Školská 1 
Mgr. Roland Bozó -  riaditeľ  ZŠ s VJM Mládežnícka 7 
Mgr. Ildikó Wágnerová – riaditeľka  ZŠ Farská lúka 64/A 
Mgr. Štefan Šimko -  riaditeľ ZŠ s VJM L.Mocsáryho, Farská lúka 64/B 
Mgr. František Mráz – riaditeľ  ZUŠ 
Helena  Kecskemétyiová – riaditeľka MŠ Štúrova 1 
Mgr. Danica Vargová – riaditeľka  MŠ Dacnerova 15 
Ing. Roman Sojka – riaditeľ CVČ IUVENES 
 
 
 
 
 
R o k o v a n i e : 
                  
 
   Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 
1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor 
konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. 
Program rokovania bol navrhnutý nasledovne: 

1) Otvorenie 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Interpelácie poslancov  
4) Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach  

škôl a školských  zariadení v školskom roku 2013/2014 
predkladajú: riaditelia škôl a školských zariadení 

5) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 
predkladá: zástupca primátora mesta 

6) Návrh rozpočtu mesta  na   roky 2015-2017, Stanovisko hlavného 
kontrolóra mesta k návrhu rozpočtu  



predkladá: prednostka MsÚ 
7) Návrh na  úpravu rozpočtu mesta   na rok 2014 

predkladá: vedúca referátu  ekonomiky  
8) Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta 

Predkladá: prednostka MsÚ 
9) Správa o činnosti  MsP za III. Q 2014 

predkladá: náčelník  MsP 
10) VZN o dani z nehnuteľností od 1.1.2015 

predkladá . vedúci od. E a MM  
11) Majetkovoprávne záležitosti 

predkladá: vedúci  odd. E a MM 
12) Návrh na zmenu ÚPN  

predkladá: vedúca referátu  stratégie rozvoja 
13) Správy predkladané hlavným kontrolórom mesta  

predkladá: hlavný kontrolór mesta  
14) Aktuálne záležitosti mesta  
15) Schválenie návrhu uznesení 
16) Záver 

 
Primátor mesta  dal hlasovať o schválení  programu rokovania mestského zastupiteľstva: 
Prítomní: 10, Á: 10, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, 
Pál Jozef, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik,  Tankina Jozef, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Poslanci hlasovaním schválili program rokovania  mestského zastupiteľstva. 

 
 
 

Pán primátor  za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania určil nasledovných poslancov 
MZ: 
 

 
Tankina  Jozef a 
Kelemen Erik. 

 
 

 
Do návrhovej a volebnej komisie boli navrhnutí nasledovní poslanci  MZ a neposlanci : Bc. 
Szabová – predsedkyňa,  členovia – p. Anderko, p. Cirbus, p. Eibner, Ing. Belko  
Poslanci hlasovaním  členov návrhovej komisie schválili nasledovne. 
Prítomní: 10, Á: 10, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, 
Pál Jozef, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik,  Tankina Jozef, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
 



K bodu č. 3) Interpelácie poslancov 
 
 Poslanci MZ  pri prerokovaní tohto  bodu nemali žiadne  návrhy ani pripomienky. 
 
 
K bodu č. 4) Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach  škôl  
                     a školských  zariadení v školskom roku 2013/2014 
 
 
 Správy jednotlivých  škôl a školských zariadení boli poslancom MZ predložené 
písomne riaditeľmi škôl a školských zariadení.  Poslanci MZ  k nim nemali žiadne 
pripomienky. 
 
  
K bodu č. 5)  Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 

 
 
Materiál do MZ predložil zástupca primátora mesta, Ing. Róbert Belko. 

 
 
 

1. Komisia  výstavby, ÚP a ŽP 
- Majetkovoprávne záležitosti 
- Separovanie  odpadov 
- Zmena  ÚPN 
- Návrh  rozpočtu na roky 2015-2017 
 

2. Komisia pod., RP a CR 
- Majetkovoprávne záležitosti 
- VZN o dani z nehnuteľností 
- Zmena ÚPN 
- Mapovať stav komínov meste 
- Návrh rozpočtu mesta  na roky 2015-2017 

 
3. Finančná komisia 

- Majetkovoprávne záležitosti 
- VZN o dani z nehnuteľností 
- Zmena ÚPN 
- Návrh rozpočtu  mesta na roky 2015-2017  

 
4. Komisia školstva, mládeže a športu 

- Návrh rozpočtu mesta  na roky 2015-2017 
- Činnosť  CVČ 

 
5. KOVP 

- Relácie do mes. rozhlasu – výskyt falošných bankoviek,  vypaľovanie suchej 
trávy 

- Spomaľovač  pri MŠ  Daxnerova  
- Návrh rozpočtu mesta  na roky 2015-2017 

 



 
  

6. Komisia kultúry  
- Návrh rozpočtu na  roky 2015-2017 

 
7. Komisia  zdravot. a soc. vecí 

- Vyhodnotenie činnosti  komisie za  uplynulé volebné obdobie 
- Návrh rozpočtu mesta  2015-2017  

 
K bodu č. 6) Návrh rozpočtu mesta  na   roky 2015-2017, Stanovisko hlavného kontrolóra mesta  
                     k návrhu rozpočtu  
 
 

 Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  
predložila prednostka MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová. Poslanci  k nemu nemali žiadne 
pripomienky. Súčasťou zápisnice je aj  Stanovisko hlavného kontrolóra mesta, ktorý navrhol 
rozpočet schváliť.  
Pán  primátor ešte doplnil, že v rozpočte nie sú zahrnuté rozvojové programy ani  spoluúčasti 
na projektoch. 
Poslanci hlasovaním  schválili rozpočet  nasledovne:  
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, 
Pál Jozef, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. Attila 
Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 7) Návrh na  úpravu rozpočtu mesta   na rok 2014 
 
 

 Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  
predložila vedúca referátu ekonomiky, Bc. Erika Szabová. Poslanci  k nemu nemali žiadne 
pripomienky. 
Poslanci hlasovaním  schválili  zmeny v rozpočte na rok 2014  nasledovne:  
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, 
Pál Jozef, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. Attila 
Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č.8)  Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta 
 

Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  
predložila prednostka MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová. 
p. Eibner – zásahy  vlády  do rozpočtov  miest sú nerovnomerné a nespravodlivé. 



p. primátor -   teraz je  dôležité  rýchlo reagovať  na  nové  výzvy  v novom programovacom 
období. 
 
 
K bodu č. 9) Správa o činnosti  MsP za III. Q 2014 
 

Správa bola poslancom predložená písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ju 
predložil náčelník MsP, Bc. Pavel Baláž.  
Náčelník MsP  správu doplnil o informáciu, že od 3.10. 2014 cez projekt  MPSVaR SR  
funguje občianska  hliadka v prostredí MRK a tiež o to, že je podaný projekt na rozšírenie 
kamerového systému v meste. 
p. Eibner – so správou som spokojný aj s činnosťou MsP. Chcem Vás len poprosiť 
o monitorovanie pohybu motorových vozidiel pri ZŠ, aby sa  nestala  nejaká nehoda. Hlavne 
sa mi jedná  o ZŠ Mládežnícku. 
Bc. Baláž – my sme sa už o tom  rozprávali aj s pánom riaditeľom. Snažím sa tam posielať 
hliadky, kým tam nebude  umiestnená dopravná značka. 
p. primátor – my tam nemôžeme uzavrieť cestu. Treba hlavne zatvárať bránu a nevpúšťať 
nikoho do areálu. 
p. Eibner – podľa mojich vedomostí je areál uzavretý. 
Mgr. Bozó – ja  mám areál vyriešený, my potrebujeme nejaké riešenie na priestranstvo  pred 
bránou  po ul. ČSA.  Máme pri bráne človeka, ktorý  kontroluje  kto vchádza do areálu a aj 
otvára bránu. 
 
 
K bodu č. 10) VZN o dani z nehnuteľností od 1.1.2015 
 

Návrh VZN  bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 
predložil vedúci odd. EaMM, Ing. Zoltán Varga.  Poslanci  k nemu nemali žiadne 
pripomienky. 
Poslanci za VZN hlasovali nasledovne:  
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, 
Pál Jozef, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. Attila 
Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 11) Majetkovoprávne záležitosti 
 

1. Nyári Gabriel 
- Žiada o odkúpenie pozemkov  

Poslanci  MZ súhlasili  s odpredajom uvedených pozemkov do  vlastníctva žiadateľa. 
 

2. Predaj  dvojizbového mestského bytu  dražbou 
p. primátor – najvýhodnejšie riešenie je tu odpredaj  tohto bytu. Iné riešenie pre mesto nie je  
výhodné. 
p. Pál – v budúcnosti sa treba zaoberať aj s možnosťou zriadenia azylového domu v meste. 
p. primátor – súhlasím, že sa treba zaoberať sociálnou oblasťou.  



Ing. Belko -  výnos z dražby bytu treba  použiť na sociálne účely. 
p. primátor – musíme však rešpektovať  rozpočtové pravidlá mesta. 
Poslanci za predaj bytu hlasovali nasledovne:  
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, 
Pál Jozef, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. Attila 
Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Poslanci MZ schválili  predaj  bytu na dražbe. 
 

3. MŠ Štúrova 1 – vyradenie neupotrebiteľného  majetku 
Poslanci MZ súhlasili  s vyradením  neupotrebiteľného majetku. 
 

4. Zadrobilek František a manž. Marta 
- Požiadali o zrušenie predkupného práva 

Hlasovanie o zrušení predkupného práva :  
Prítomní: 11, Á: 2, N:7, Zdr.  sa: 2 
Hlasovanie: 
ÁNO: Szakó Ladislav,  Mgr. Attila Visnyai 
NIE : Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér 
Ladislav, Kelemen Erik, Tankina Jozef 
Zdržal sa: Cirbus Vladimír , Pál Jozef 
Poslanci MZ neschválili zrušenie predkupného práva. 
 
Hlasovanie za  spätnú kúpu pozemku:  
Prítomní: 11, Á: 9, N:0, Zdr.  sa: 2 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér 
Ladislav, Kelemen Erik, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: Cirbus Vladimír, Pál Jozef 
Poslanci hlasovaním schválili spätnú kúpu pozemku. 
 
 
K bodu č. 12) Návrh na zmenu ÚPN 
 

Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  
predložila vedúca referátu stratégie rozvoja, Ing.arch. Erika Anderková.  
p. Pál – prejednávali sme túto žiadosť v komisii, kde bol prítomný aj pán Gálik. Komisia  
s jeho zámerom súhlasila. 
p. Anderko – ja som sa o tomto  rozprával aj s tam bývajúcimi a vidím ich tam podpísaných  
všetkých. 
p. Eibner – netreba mu brániť v podnikaní. 
Poslanci za zmenu ÚPN hlasovali nasledovne:  
Prítomní: 11, Á: 10, N:0, Zdr.  sa: 1 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert,  
Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. Attila Visnyai 



NIE : 0 
Zdržal sa: Pál Jozef 
Poslanci schválili  zmenu ÚPN. 
 
 
K bodu č. 13) Správy predkladané hlavným kontrolórom mesta  
 

1. Plán činnosti hlavného kontrolóra mesta na  I. polrok 2015 
2. Vyhodnotenie  plnenia uznesení za  I. polrok 2014 
3. Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole zúčtovania cenín 

príslušníkmi MsP za I. polrok 2014 
4. Správa o splnení opatrení Materská škola – Óvoda Štúrova 1 
 
 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 

predložil hlavný kontrolór mesta, Ing. Ladislav Estefán . Poslanci MZ  k nemu nemali žiadne 
pripomienky. 
 
 
K bodu č. 14) Aktuálne záležitosti mesta  
 
Pán primátor informoval poslancov  MZ o nasledovných aktuálnych záležitostiach: 
 

- Projekt – revitalizácia  mestského parku -  nezrovnalosti s pozemkami 
- Skúšobná prevádzka  verejného osvetlenia  a mestského rozhlasu 
- Nové osvetlenie v cintoríne 
- Plán  úpravy  ďalších  MK na budúci rok – Farská lúka, Tulipánova, Kvetná  
- Verejné obstarávanie na  projekt na zberný dvor 
- Projekt na ZŠ Mládežnícka 
- Futbalové ihrisko  

 
 
K bodu č.15) Schválenie návrhu uznesení  
 

 
Predsedníčka  návrhovej  komisie Bc. Erika Szabová  prečítala návrh uznesenia 

z dnešného zasadnutia MZ. Poslanci za návrh hlasovali nasledovne: 
Prítomní: 11, Á:11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, 
Pál Jozef, Ing. Fehér Ladislav, Kelemen Erik, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, Mgr. Attila 
Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Návrhy  uznesení sa hlasovaním stali uznesením 
 
 
 



K bodu č. 16)  Záver 
 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom MZ a prítomným za účasť 
a zasadnutie  mestského zastupiteľstva ukončil po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 

 
 
 
 
 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 
Mgr. Ľudmila Svoreňová                                                            JUDr. Jaromír Kaličiak 
 
 
 
 
I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 
Jozef Tankina                                                                              Kelemen Erik 
  
 
Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 
 
 
 


